
Nie zostawię was sierotami
Bez  Boga  jesteśmy  sierotami.  Nawet  posiadanie  idealnych
rodziców  nie  potrafi  człowiekowi  zastąpić  tego  co  daje
poczucie bliskości z Bogiem, więzi z Ojcem. Wielu młodych
przeżywa dzisiaj uczucie wyobcowania, osierocenia, z powodu
braku fizycznej obecności naturalnych rodziców, niekoniecznie
spowodowanej ich śmiercią. Osierocenie to stan życiowej pustki
wielu współczesnych ludzi, młodszych i starszych, ostatecznie
wynikającej z braku doświadczenia Boga albo Jego świadomego
porzucenia.  A  to  pociąga  za  sobą  wielorakie  konsekwencje:
duchowe, psychiczne?, życiowe.  

Dzisiaj Pan Jezus mówi: Nie zostawię was sierotami. Dzięki
Jego zmartwychwstaniu nasza wiara w Boga nie jest daremna.
Zmartwychwstanie Pana Jezusa otwiera nas na życie Pana Boga,
naszego Ojca, którego dziećmi jesteśmy. Tu wszystko dla nas
się  otwiera,  nasze  życie  otwiera  się  na  życie  Pana  Boga,
naszego Ojca. Gdy rano zaczynam się modlić to najpierw wzywam
Ducha Świętego, bo wiem, wierzę, że to On jest Duszą Boga w
mojej duszy, i to On, Duch Święty przychodzi z pomocą w każdej
naszej ludzkiej słabości. Potem proszę, aby Duch Święty w
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nowym dniu otworzył moje serce na miłość Boga, mojego Ojca. Bo
to On daje mi życie, każdy nowy dzień, godzinę. I pod okiem
Jego miłującej opatrzności pragnę przeżyć każdą chwilę. Potem
proszę Ducha Świętego, aby dał mi odczuć bliskość Pana Jezusa
i Jego zbawienia, jakie okazuje mi w swoim  miłosierdziu,
dalej modlę się modlitwą Kościoła. W Duchu Świętym nigdy nie
jesteśmy sierotami; nasza dusza, psychika, życie, należą do
Boga Ojca. [prob.] 


